
Diemen, 18 april 2023

Geachte College,

De Diemense VVD is benaderd door een betrokken Diemenaar, die al een tijdje opzoek is naar een 
eigen ruimte voor zijn buurthuisconcept, maar deze niet krijgt. Naar aanleiding van de brief ( D2022-
10-066113) die deze Diemenaar van de gemeente heeft gehad, hebben wij de volgende algemene 
vragen over het ruimtebeleid dienaangaande.

In de genoemde brief stelt u dat de gemeente heeft besloten om in de voormalige ruimte van 
LateRR een multifunctionele ruimte te creëren, omdat dit meer mogelijkheden biedt aan 
verschillende partijen. De gemeente heeft nog meer multifunctionele ruimtes en sportzalen 
beschikbaar die door partijen, zoals u, gehuurd kunnen worden.

1. Welk beleid heeft de gemeente om te bepalen hoe dit soort vrijkomende ruimtes worden 
ingericht en welke keuzes en afwegingen liggen daaraan ten grondslag?

In de brief staat ook: Binnen de gemeente hebben we op dit moment veel verschillende verzoeken 
voor een eigen ruimte van verschillende stichtingen, organisaties en commerciële partijen, 
waaronder ook andere commerciële dansscholen. Vanwege het huidige gebrek aan ruimtes in 
gemeentelijke locaties kunnen we helaas aan deze initiatieven voor een eigen ruimte geen gevolg 
geven, omdat dit leidt tot een ongelijke behandeling ten opzichte van alle andere initiatieven. Helaas 
geldt dat ook voor uw verzoek.

2. Betekent deze zinsnede dat er afgelopen tijd helemaal geen eigen ruimtes zijn verstrekt aan 
dergelijke initiatieven? Zo nee, op basis waarvan is er een keuze gemaakt tussen initiatieven 
en organisaties? 

3.  Op welke wijze wordt er toch geprobeerd om invulling te geven aan, op het oog goed 
lijkende initiatieven, zonder dat ze een eigen ruimte kunnen krijgen? 
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